
 

Όλα τα ρήματα σε –ίζω, 

γράφονται με γιώτα, εκτός 

από τα παρακάτω 5 ρήματα: 

……………………… 

……………………… 

……………………… 

………………………. 

……………………….. 

Συμπληρώνω το γράμμα: 

Σκουπ...ζω 

Κιτριν...ζω 

Ξεσκον...ζω 

Μυρ...ζω 

Λυγ...ζω 

Φτυαρ...ζω 

Ανεμ..ζω 

Συμπληρώνω τα γράμματα: 

Πηγ….νω 

Αρρωστ…..νω 

Παθ….νουμε 

Βαθ…..νει 

Περιμ...νω 

Ομορφ…..νεις 

Ξηρ…...νει 

Όλα τα ρήματα σε     –αίνω, 

γράφονται με άλφα γιώτα, 

εκτός από τα παρακάτω 3 

ρήματα: 

……………………… 

……………………… 

……………………… 

 

7ο ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΧΟΛΕΙΟ ΡΟΔΟΥ   

ΑΜΑΡΑΝΤΕΙΟΣ ΣΧΟΛΗ  

17η  ΕΝΟΤΗΤΑ «Εφημερίδες! Εφημερίδες!» 

Όνομα:……………………………………………. 

Ημερομηνία:………………………………………. 

Ορθογραφία ρημάτων  

Τα ρήματα σε –αίνω γράφονται 

με αι: 

Μαθαίνω, ομορφαίνω, ζεσταίνω. 

Έξαιρέσεις: μένω, δένω, πλένω. 

Τα ρήματα σε –ίζω γράφονται με ι: 

Μυρίζω, σκαλίζω, βαδίζω.  

Έξαιρέσεις: πήζω, κελαρύζω, 

δακρύζω, αθροίζω, δανείζω. 



Βάλε ο ή ω στις λέξεις και τόνο αν χρειάζεται: 

 

Το βάζ__   Εγώ βάζ__   το πλοι__  το μωρ__ 

Εγώ γελ__   εγώ παίζ__   το βουν__  εγώ χτενίζ__ 

Το περίπτερ__  το καγκουρ__  εγώ μέν__  το παγωτ__ 

Εγώ γράφ__               το κιλ__   εγώ κυλ__  το μήλ__ 

Εγώ μιλ__   το φύλλ__   εγώ παίρν__          εγώ φιλ__ 

Συμπλήρωσε τις καταλήξεις των ρημάτων στις παρακάτω προτάσεις. 

 

Η Μαρίνα μαθ............ να οδηγεί αυτοκίνητο. 

Πρέπει να προσέχουμε όταν κατεβ............ τις σκάλες. 

Στην πρόσθεση αθρ..................  Αριθμούς 

Κάνε ησυχία, κοιμ........ το μωρό. 

Τα φύλλα του φυτού κιτριν.....................  και ξερ........... όταν δεν το ποτ........... 

Το ζελέ π.........  στο ψυγείο. 

Μου δαν........ σε παρακαλώ το μολύβι σου; 

Ο Στράτος είναι καλός στο μπάσκετ. Βαδ....... στα χνάρια του πατέρα του. 


